

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 01-02-2026 09:40:51 AM Subject: Ordinary General Assembly meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: 01-02-2026 AM 09:40:51 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادية
Please note that the Board of Directors of Arab Bank plc decided in its first meeting held on 29/1/2026 that the 96th Ordinary General Assembly meeting will be held on Thursday 26/3/2026 at 12:00 pm, through visual and electronic communication method, as per the provisions of Article 6/F of the Jordanian Companies Law No. 22 of 1997 and its amendments, and the instructions for adopting electronic means for the procedures related to companies for the year 2021 issued pursuant to article (6) of the aforementioned Companies Law, and the instructions for supervising the holding of the General Assembly Meeting for Public Shareholding Companies for the year 2017 and its amendments. A copy of the invitation and the annual report will be sent to you once ready.	نعلم عطفتكم بأن مجلس إدارة البنك العربي شرع قد قرر في اجتماعه الأول لعام 2026 الذي عقد بتاريخ 29/1/2026 أن يكون موعد اجتماع الهيئة العامة العادية السادس والستين للبنك في تمام الساعة الثانية عشرة من ظهر يوم الخميس الموافق 26/3/2026 من خلال وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك عملاً بأحكام المادة (6) و(6) من قانون الشركات الأردني رقم 22 لسنة 1997 وتعديلاته وتعليمات الشركات الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 الصادرة بموجب المادة (6) من قانون الشركات المشار إليها وتعليمات الإشراف على عقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة 2017 وتعديلاتها، هذا وسيتم تزويديكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الانتهاء من إعدادهما. نرجو التكرم بالعلم وانتداب من ترونه لحضور هذا الاجتماع.
29-01-2026	29-01-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Khulud Eisawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Khulud Eisawi اسم المستخدم: